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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1313 Utvidgat sjöfartsstöd

Sjöfarten är viktig för att kunna hålla igång import och export till och från 
Sverige. Nu i coronatider är sjöfarten av fortsatt stor betydelse för att 
godsflödet ska fungera. Sjöfarten är självklart också viktig för att kunna 
transportera människor till och från arbete, och sjöfarten är också en viktig del 
av besöksnäringen. 

Sjöfarten har ett så kallat sjöfartsstöd som är väldigt viktigt för att kunna 
fortsätta att ha en svenskflaggad sjöfart. Sjöfartsstödet bygger bland annat på 
löner och arbetsgivaravgifter för de anställda och ska vara till för att stärka vår 
handelsflotta. 

Nu i coronatider, när flera fartyg kanske inte går i trafik, har bland andra 
branschföreningen Svensk Sjöfart efterfrågat ett utvidgat sjöfartsstöd som 
behöver komma på plats för att kunna rädda kvar jobb inom sjöfarten. 

Min fråga till statsrådet Tomas Eneroth är därför: 

 

Anser statsrådet att ett utvidgat sjöfartsstöd bör införas för svenska rederier? 

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-05-07
Besvaras senast
2020-05-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


